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Refleksje z Murcii. 

Przede wszystkim była wspaniała atmosfera, byłam w gronie ludzi którzy mieli 

wspólne zainteresowania, chcieliśmy zobaczyć jak wygląda edukacja  

w Hiszpanii, ale także coś zwiedzić. Podkreślić należy doskonałą organizację, 

wszystkie wizyty były profesjonalnie przygotowane, wspaniała obsługa 

tłumacza także podczas mniej formalnych spotkań. 

Największe wrażenie zrobiła na mnie szkoła tańca, to było niesamowite co te 

dzieci pokazały, a jeszcze bardziej pasja nauczyciela, profesjonalna oprawa 

muzyczna lekcji, przygotowywane przedstawienia, które mogłam obejrzeć na 

filmie (niestety). 

Duże wrażenie, przede wszystkim jeżeli chodzi o wyposażenie i warunki 

lokalowe zrobiło na mnie przedszkole. 

Jeżeli chodzi o szkolnictwo zawodowe to byłam trochę pod wrażeniem 

warunków i sposobu kształcenia uczniów. 

Sam system edukacji z którym zapoznawaliśmy się w tamtejszym Wydziale 

Edukacji nie był dla mnie rozwiązaniem doskonałym, ale pewnie należałoby to 

wnikliwiej przeanalizować. 

Dla mnie istotne okazało się, że nasz system edukacji nie powinien być 

przedmiotem jakichś kompleksów. Niemniej jednak pewne rozwiązania 

szczególnie jeżeli chodzi o wychowanie przedszkolne, rozwijanie pasji zdolnych 

uczniów, organizowanie praktyk zawodowych warto byłoby przemyśleć pod 

kątem ich zastosowania w naszych szkołach. 

 

 

 

 


